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VIDEO: Jak Fico pohřbil EU pod jejím současným
vedením finančně, ekonomicky i politicky, jako jsou
eurovolby průzkumnou sondou do nálad ve
společnosti a jak si žijeme relativně klidné období před
bouří

infovojna.bz/article/video-ako-fico-pochoval-eu-pod-jej-sucasnym-destrukcnym-vedenim-financne-ekonomicky-aj-
politicky

Předseda vlády SR Robert Fico (Směr-SSD) navzdory své pro-evropské rétorice de facto
bez přílišných fanfár pohřbil EU jak finančně a ekonomicky, tak politicky. V rozhovoru pro
TV JOJ komentoval aktuální dění doma iv zahraničí a přiblížil i svůj politický
pragmatismus s ohledem na probíhající geopolitické změny.
Když jsem se doslechl zprávu, která se stala inspirací pro tento článek, tak jsem si
vzpomněl na jeden vousatý vtip o švýcarském vynálezci zipu, zacviknutém přirození a
jodlování. Tedy inspirací tohoto článku je zpráva, že Slovensko po dlouhé době namísto
dluhopisů denominovaných jen v € se vydávají i dluhopisy denominované ve švýcarském
franku. Logicky se vynořuje otázka:

Proč?

Možnou odpovědí je, že má nižší úroky v porovnání s € dluhopisy a signalizuje to, že
„Slovenská republika si udržuje na finančním trhu velmi dobrý kredit a investoři považují
záměry vlády na ozdravení veřejných financí za důvěryhodné“, což je dobrá vysvětlení
pro dav a určitě to bylo také jedním z faktorů při rozhodování, ale setkání ve Švýcarsku
příslušných pohlavářů a výhradní emise ve formě švýcarské veřejné nabídky hovoří o
něčem jiném ( zdroj) .

Důvod, proč to říkám, je ukryt v nedávném exkluzivním rozhovoru, který dal JOJce , kde
Robert Fico zmínil nejen to, že EU by se měla vrátit k tomu, že je to původně mírový
projekt, aby znovu byla prosperující, ale také to, že Evropa je zdrojově vyčerpaná
(zmiňoval to ve spojení návštěvy Číny a shánění investic na rekonstrukci naší nyní
zanedbané infrastruktury).

Co to znamená?

Navzdory pro-evropské rétorice, která je ve srovnání s předchozími volebními obdobími
méně vypuklá, Fico v tom rozhovoru pro JOJ de facto bez přílišných fanfár pohřbil EU jak
finančně a ekonomicky, tak politicky. Toto znamená, že EU volby jsou spíše sondou do
slovenské společnosti a politickou formalitou, než skutečnými volbami, která určí další
směřování Evropy.

Další věcí je, že když si toto uvědomuje Fico, tak si to uvědomuje jak Orbán, tak velcí
hráči (nedávné vyjádření Zacharovové o tom, že EU je mrtvé). Otázkou zůstává, že kdo a
po jaké události oficiálně pohřbí EU jak v politickém, tak v ekonomickém a finančním
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smyslu, neboť tato mrtvola již pořádně zapáchá.

Poslední věcí je, že emise státních dluhopisů ve švýcarském franku, kterou Slovensko
udělalo vysloveně jen ve Švýcarsku ve formě veřejné nabídky, je nejen záplata na
přechodné období, než získáme zpět zlato z Londýna, ale celá záležitost se děje s
podporou a možná i na popud globálního zákulisí tj. GP.

A co teď?

Připravme se na náhlou změnu rétoriky Směru a směřování Slovenska, neboť současné
relativně klidné období nese všechny znaky přípravy právě na toto. Ostatně to je i důvod,
proč se Fico neobouvá na veřejnosti do Druckera a Dolinkové, neboť v současné době by
to znamenalo roztržky s koaličním partnerem a otevřenou válku s Pentou, a také proč
JUDr. Žilinka nezačal trestní stíhání proti „povedené“ aktivistce z Pezinka a ostatní
škodné, a zároveň je to i důvod, proč se chystá kopie amerického zákona o zahraničních
agentech a proč se dává do pořádku RTVS.

Další věcí je, že pokud nastane taková náhlá změna rétoriky, tak to nutně způsobí nejen
překreslení politické mapy Slovenska, ale také nutnost uspořádání nových voleb do NR
SR a reorganizaci celého státu. To bude znamenat signál, že na Slovensku zanikne ta
skrytá koloniální zpráva, kterou zde jsme měli cca 30 let.

Více v rozhovoru:

Přepis rozhovoru ZDE .
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